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Broj:   02-04-921/23   
Datum,  05.07.2023. godine  

 
 

 ZAPISNIK   
sa  28. redovne sjednice 7. saziva  Općinskog vijeća Doboj Istok 

  
 
 Dvadesetosma redovna sjednica 7. saziva Općinskog vijeća održana je dana 27.06.2023. 
godine u zgradi općine Doboj Istok u Klokotnici sa početkom u 10,00 sati.  
 

PRISUTNI: 16 vijećnika, Omer Hadžić, savjetnik općinskog načelnika, Arnela Aljić, ovlašteni 
državni službenik da obavlja poslove sekretara općine, Abdulah Hrnjičić, pomoćnik općinskog 
načelnika za prostorno uređenje, Samir Mujkić, pomoćnik općinskog načelnika za poduzetništvo i 
financije, Sulejman Delić, pomoćnik općinskog načelnika za civilnu zaštitu, Ermin Mujkanović, 
predstavnik općine Doboj Istok na izradi Strategije  za smanjenje energetskog siromaštva za općinu 
Doboj Istok,  Elvir Omerčić, komandir Policijske stanice Doboj Istok, Rasim Sofić, tehnički direktor 
JKP „Čisto“ d.o.o. Doboj Istok, Mirsad Husaković, predstavnik JZU Dom zdravlja Doboj Istok i Fahrudin 
Kurtović, predstavnik Televizije Tuzlanskog kantona.  

 
ODSUTNI: Senada Džanić, vijećnica SBB. 

  
             Sjednicu je otvorio i vodio predsjedavajući Općinskog vijeća, Nusret Dautović.  
   
 Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Poštovani vijećnici, pomoćnici 
načelnika,  predstavnici javnih ustanova i preduzeća, predstavniče Policijske stanice Doboj Istok, 
mediji  sve vas srdačno selamim i pozdravljam. Prije nego što krenemo sa sjednicom da utvrdimo 
prisutnost vijećnika.  Znači prisutno je 15 vijećnika, a odsutni su Senada Džanić i Amir Mašić. Javljeno 
je da je Amir Mašić u putu, pa ćemo vidjeti hoće li doći. Imamo kvorum za rad.“ 
 
 

USVAJANJE ZAPISNIKA SA PRETHODNE SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „Dobili ste Zapisnik sa prethodne sjednice 
Općinskog vijeća. Ima li neko primjedbi na zapisnik? Ukoliko se niko ne javlja, ko je za ovakav 
zapisnik?“ 
  Glasanje: ZA – 15, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0.  
 
  
              VIJEĆNIČKA PITANJA   

 
 Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Ima li neko od prisutnih vijećnika 
potrebu da postavi vijećničko pitanje? Nema.“ 
 
 

USVAJANJE DNEVNOG REDA  
 
 Nusret  Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Za današnju 28. redovnu sjednicu 7. 
saziva Općinskog vijeća Doboj Istok planirano je 8 tačaka:   
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1. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu 
Općinskog vijeća Doboj Istok, 

2. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o usvajanju Strategije za smanjenje energetskog 
siromaštva za općinu Doboj Istok za period 2023 – 2028. godina 

3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o prihvatanju prava svojine i posjeda na parceli 
k.č. broj 1610/4 i 1610/7 K.O. Velika Brijesnica 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o utvrđivanju javnog interesa za izgradnju 
sportske dvorane u Stanić Rijeci,  

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o zamjeni člana Komisije/Savjeta za bezbjednost 
saobraćaja 

6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Kodeksa ponašanja izabranih zvaničnika – vijećnika u 
Općinskom vijeću Doboj Istok,  

7. Razmatranje i usvajanje Informacija o higijenskoj ispravnosti vode za piće i stanju 
vodoprivrednih objekata od: 

- JKP“Čisto“ d.o.o. Doboj Istok, 
- JZU Dom zdravlja Doboj Istok i 
- Mjesne zajednice Brijesnica Mala  

8. Razmatranje i usvajanje Informacija o zloupotrebi narkotičkih sredstava sa prijedlogom 
mjera za suzbijanje istih na području općine Doboj Istok. 

 
   Ko je za ovakav dnevni red?“  

          Glasanje: ZA – 15, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 
 

REALIZACIJA DNEVNOG REDA 
 

1. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o 
radu Općinskog vijeća Doboj Istok 

    
Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća:“ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? 

Ukoliko se niko ne javlja, ko je za ovakav prijedlog Odluke?“ 
Glasanje: ZA – 15, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 

 
2. Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o usvajanju Strategije za smanjenje 

energetskog siromaštva za općinu Doboj Istok za period 2023 – 2028. godina 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Prvo da konstatutujem da je Amir Mašić 
stigao na sjednicu. Dajem drugu tačku na raspravu. Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Niko ne 
javlja. Ko je za ovakav prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 
3. Razmatranje i usvajanje  Prijedloga Odluke o prihvatanju prava svojine i posjeda na 

parceli k.č. broj 1610/4 i 1610/7 K.O. Velika Brijesnica 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Ne 
javlja.  Ko je za ovakav prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o utvrđivanju javnog interesa za izgradnju 
sportske dvorane u Stanić Rijeci 

 
Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Niko 

se ne  javlja. Ko je za ovakav prijedlog Odluke?“ 
Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
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5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o zamjeni člana Komisije/Savjeta za 

bezbjednost saobraćaja 
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „  Javlja li se neko za riječ? Ne javlja. Ko je za  
ovakav prijedlog Odluke?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 
6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Kodeksa ponašanja izabranih zvaničnika – 

vijećnika u Općinskom vijeću Doboj Istok,  
 

   Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački? Niko 
se ne javlja.  Ko je za ovakav prijedlog Kodeksa?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0 
 
7. Razmatranje i usvajanje Informacija o higijenskoj ispravnosti vode za piće i stanju 

vodoprivrednih objekata od: 
a. JKP “Čisto“ d.o.o. Doboj Istok, 
b. JZU Dom zdravlja Doboj Istok i 
c. Mjesne zajednice Brijesnica Mala  
 

Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ po ovoj tački?  
Niko se ne javlja. Ko je za?“ 

Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 
8.  Razmatranje i usvajanje Informacije o zloupotrebi narkotičkih sredstava sa 

prijedlogom mjera za suzbijanje istih na području općine Doboj Istok 
 

             Nusret Dautović, predsjedavajući Općinskog vijeća: „ Javlja li se neko za riječ? Ima li potrebu 
predlagač? Ko je za prihvatanje ovakve Informacije?“ 

      Glasanje: ZA – 16, PROTIV – 0, UZDRŽANIH – 0. 
 

       Prije nego što zatvorim ovu sjednicu želim u svoje ime da čestitam nadolazeće bajramske 
praznike i da budemo svi sretni i zadovoljni. Imamo jednu čestitku, pa ću se pročitati. Bajram šerif 
mubarek olsun i srećne bajramske praznike želi vam Dom zdravlja Doboj Istok, u potpisu Mujkić dr. 
Kenan. Samo da napomenem da je 4. jula u 10 sati u ovoj sali svečana sjednica povodom Dana 
brigade. Hvala lijepo na saradnji.“  
 
 Sjednica je završena u 10,10 sati.  

 
 

  ZAPISNIČAR                               OVLAŠTENI DRŽAVNI SLUŽBENIK                             PREDSJEDAVAJUĆI 
Behara Hadžić          DA OBAVLJA POSLOVE SEKRETARA OPĆINE                   OPĆINSKOG VIJEĆA 
                                                                        Arnela Aljić                                                          Nusret Dautović 
 
 
        Zapisnik je usvojen na 29. redovnoj sjednici Općinskog vijeća Doboj Istok održanoj dana 
28.09.2023. godine. 
 

       U Klokotnici, dana  28.09.2023. godine 
 
 

                                                                                                                  Zabilješku sačinila  
                                                                                           Arnela Aljić, ovlašteni državni službenik da  
                                                                                                 obavlja poslove sekretara općine      
 


